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Noteringar från styrelsemöte 2024-02-18 i Kören Stämma 

 

Närvarande: 

Eva Bergqvist, ordf. 

Pernilla Bergland Eduard 

Annette Björkman 

Kicki Lidén, adjungerad styrelseledamot 

 

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

2. Föregående mötesnoteringar 
Föregående mötes minnesanteckningar från 13 september 2023 lades till handlingarna. 
 

3. Noteringar från Utvecklingssamtal 
Kickis sammanfattning av sina noteringar från utvecklingssamtalen gicks igenom: 
- Kicki gör en instruktion för hur vi går till väga när vi tar in nya medlemmar. 
- Kicki skickar ut noteringarna från utvecklingssamtalen till hela kören. 
- För att få en ökad stabilitet behöver målet för hur många vi ska vara i kören ändras till 4  

sångare i varje stämma. Texten om antalet sångare i Stämmas Programförklaring 
justeras. 

- Vi ska se över Verksamhetsplanen avseende våra mål och diskutera detta på ett 
medlemsmöte. 
 

4. Medlemsmöte 
Förslag 21 april efter söndagsrepet. Kicki meddelar kören via chatten. 
 
Punkter på medlemsmöte: 
- Revidering av Verksamhetsplanen 
- Genomgång programförklaring och justering 
- Diskutera styrelsens förslag till roller och utse roller 
- Körhelg för att lära känna varandra och uppstart av höstterminen. Förslag 31/8-1/9 
 

5. Årsmöte 
8 maj efter repet. Kicki meddelar kören via chatten. Kallelse kommer senare. 
 

6. Information till nya medlemmar 
Nya medlemmar behöver få ta del av Programförklaring och Verksamhetsplan. Kicki skriver in 
detta i instruktionen för hur vi tar in nya medlemmar. 
 

7. Valberedning 
Valberedning utgörs av Kicki och Marit, de förbereder ett förslag inför årsmöte. Ledamöter 
väljs på ett år i taget. 
 

8. Ekonomi 
Styrelsens förslag till årsstämman är en oförändrad årsavgift 200 kr. 
 

9. Roller och arbetsuppgifter 



2(2) 
 

För att få en bra arbetsfördelning och för att jobba i enlighet med vår Verksamhetsplan, 
diskuterade styrelsen vilka arbetsuppgifter/områden vi kan behöva hjälpas åt med. Bra om 
flera personer kan dela på ett område för att minska sårbarheten. Styrelsen föreslår följande 
ansvarsområden: 
 
- Festkommitté + social samvaro (Jojo är bästa fixaren, men kanske behöver avlastning?) 
- Få ut information på hemsida (inklusive körens egna sida) och sociala medier 
- Marknadsföring och hitta möjliga konsertarenor 

 
Vi tar upp detta förslag till diskussion på kommande medlemsmöte. 

 
10. Ordförande avslutade mötet 

 
Vid tangenterna 
Annette 


